

ဈေးပိုဒစ်ဆာပ်, ဂူခင်းဝါခင်းတူးလှိုင်

ဂူခင်းဝါခင်းတူးလှိုင်လတ်ပင်ယွခင်းသူးပခင်မးခမ်းခင်းတိုဝိုတင်းဝခင်းတူခိုင်တူးခမ်းခမ်းတူဝင်းလမ်းဖှာ၊ တီးဖှင်,မးခမ်းတူး၊ တုဂ်းယွခင်းရှ်းဂိုတ်းဂါခင်သင်း;ဖော်တင်းမူတ်းလေး; လွင်းခုတ်းမိုင်းခွေးလွမ်းသပ်,ခမ်း

ဝခင်းထံ 14/3/2020

ပိုဝ်းတူးခွက်းထူပင်းဝခင်းတူခိုင်တူးခမ်းခမ်းတူဝင်းလမ်းဖှာခမ်း ဂူခင်းဝါခင်းတူးလှိုင်လေး;လံာ်လံာ်လေးဝင်း ရှမ်းဂခင် လတ်း ပင်ယွခင်းသူးပခင်မးခမ်းခင်းတူး ခင်းလေးဝင်းသီ,ပေ၊ လိုင်းတီးပွတ်းရှင်, သေ တုဂ်းယွခင်းရှ်းဂိုတ်းပိတ်းဂါခင်သင်း; ဖော်ခိုင်ခမ်းခမ်းတင်းမူတ်းပးလိမ်လွင်းခုတ်းမိုင်းခွေးလွမ်းသပ်,မးခမ်းတူး။

မိုင်းခွေ ဂူခင်းဝါခင်းမွက်; 500 ပးလိမ်သင်ခးလပ်; လင်းရှ်းလင်းခေးလေးဂူခင်းခမ်း, လံာ်လံာ်လေးဝင်း ခွမ်းတုမ်ဂခင် တီးဖှင်, ခမ်းတူး တီးတူးလှိုင်သေ ယွခင်းသူးပခင်ရှ်းခမ်းခမ်းလံလွတ်းလိမ်းရှိုပ်ယားခမ်းရှင် လေးတုဂ်းယွခင်း ရှ်းဂိုတ်း ပိတ်းဖော်ခင်ဂါခင်သင်း;ဖော်ဟ်,လှိုင်သီ,လုဂ်း ပးလိမ်လွင်းတေခိုခင်းပခင်ခွင့် ဂူခင်းမိုင်းခွတ်းသကြေးယူး ခုတ်းလိုခင်း-ငိုခင်း ယှ်းလှိုင်တီး ထာင်ပေ,တုဂ်း-ခမ်းတူး ရှမ်းရှင်ခမ်းခမ်းတူး။

ဂါခင်သင်း;ဖော်ကခင်ခိုင်းခေးဝ်းသုတ်း ဖော်ခမ်းယှ်းတွခင်းခိုင်ခခခိုင် ပီခင်ခွမ်းပခင်း မိုင်းခခ, ဂျူးပခင်း၊ သဝိတ်းလှိုင်ခ လိခင်းလေး; ဖှာရှင်သီတီး ခပ်ရှမ်းလှိုင်တိုခင်း၊ ဖော်ကခင်ခခံပေးသင်း;ယဝ်တူဝင်းယဝ် တေထူမ်းပိတ်း ဝါခင်းတူးလှိုင် ကခင် မီးရှင်ဂူခင်းမွက်; 700 ပးလိမ်ခွတ်းဂိုတ်းပိုခင်းလေး;တီးလိခင်သုခင် ရှ်း ခေး ကခင်ဂူခင်းဝေးပိုင်းကိုင်မးပခင်းသိုပ်,ပခင်း။

ခွက်းသေခခခမ်းယင်းမီးဂါခင်ဂေ,သင်းတူး;ဖော်ခခခခခင်း;ဖော်ခမ်းတူး/သီ,ပေ၊ ရှိုင်းဖှာ. 210 မေးဂေးဝတ်း ခေး တာင်း ရှင်,ဝင်းသီ,ပေ,မွက်; 25 ဂါခင်းလှိုင်ခေးတိုဝ်းထိုင်; ပိတ်းသမိုပ်,မီးဂါခင်လှိုင်လိမ်းရှ်းခင်းလွင်းတုမိုတိုဝ်းသခေဝ လေး တူင်, ဝိုင်းဂူခင်း ESIA ဂေးယဝ်၊ ဖော်ကခင်ခခံယင်းပံ,မီးခေးပခင်ခွင့်ရှ်းတင်းသင်း; ကခင်ပီခင်တာင်းဂါခင် (ခပ်;ကြေး)။ ဂူခင်းဂုမ်း ဂမ်းခင်းဂါခင်ကခင်ခခံပီခင်ခွမ်းပခင်း Natural Current Energy Hydropower co. Ltd. (NCEH)။

ဖော်ခမ်းတူး/သီ,ပေ၊ ခခံတေထူမ်းပိတ်းဝါခင်းလိလု ကခင်မီးရှင်ဂူခင်း 212 ခခခမ်းယဝ်။ ဂူခင်းမိုင်းသီ,ပေ,လှိုင်ယူး,တွခင်း တာင်းတူး;ဂေးလွမ်းရှင်မီးပခင်ရှ်းလှိုင်ခမ်းခမ်းတေလံ၊ လေးလွင်းတေရှိုင်ဂါခင်ထူမ်းပေးခင်,ခမ်းဖော်။ ခွက်းသေခခခမ်းဂူခင်း ဝါခင်း ယင်းလွမ်းရှင်ခခခမ်းကခင်တေမီးခင်းကိုင်,ဂိုမ်းခမ်းဖော် ကခင်လုဂ်းတီးထာင်ခုတ်းလိုခင်း-ငိုခင်း တီးပေ,တုဂ်း-ခမ်းတူး ကခင်ယူး,တွခင်းတာင်းခခိုင်သေရှင်,ဂိုမ်းမွက်; 40 ဂါခင်းလှိုင်ခေးတိုဝ်း ကခင်တိုခင်းတေတုမိုတိုဝ်းပံးတူင် ပံးလှိုင်လုဂ်း ကွခင်,ဂမ်းသိုပ်;ခခခမ်းယဝ်။ ခွမ်းပခင်း Myanmar Metals ကွတ်းသကြေးယူး ပက်းဝိုခင်းမိုင်းမခင်း;သေ လံးပုခင်းဝို 51% ခင်းဂါခင်ခုတ်းမိုင်းခွေး ခခခမ်း ဖော်ခခခခခင်း ရှ်းမီးလိုခင်း 2 လါခင်းတာခင်း တေ,ပီ လေး ရှ်းပီခင်မးမိုင်းကခင် ရှ်းကွက်, လိုခင်းယှ်း,သုတ်း မံသမ် ခင်းလမ်းဖှာ ခခယဝ်။

ခခင်းခမ်းကေး တံခင်းခင်းခမ်းတူး ယင်းလုဂ်းတွင်းထာမ်ဂိုမ်း,ဂမ်းလွင်းဂေး,သင်းတီးခင်းဂါခင်ဖော်ခမ်းတူး/သီ,ပေ၊ ကခင် ပံ,လံးခွင့်ရှ်းတင်းခခံ ခင်းသခေးတီးခေး,ပျီ,တေ, ပီခင်သွင်ပွက်;ဂေး တာင်းဖော်,လှိုင်ပွင်လိုင်းခပ်ကမ်း,ကပ်လိုင်း ကပ်လါဝ်း သင်ပခင်း။

ဂူခင်းခင်းပိုခခံတီးဂေးခိုင်;လါတ်းဝေး“ ဖော်မို,လေးလွင်းခုတ်းခွေးခခံတေတုမိုတိုဝ်းပံးယူး, လိလေးလွင်း ရှမ်း, လမ်းဂူခင်းမိုင်း ခခံရှိုင်လှိုင်ယူး,လွမ်းသပ်,မးခမ်းတူး။ ရှမ်းခေးတိုက်းသူခင်းရှ်းလှိုင်ပွင်လိုင်းဂိုတ်းပိတ်းခင်းဂါခင်လှိုင်ခခံသေဂမ်း၊ ဖှင်းပံ, တုဂ်းလိုခင်းခခံ” ဝေးခခံ။

ဖော်ဟ်,လှိုင်သွင်ကခင်ယင်းတိုက်းယူး,ခင်းခပ်တွခင်း;ဖော်ခခခခခင်းတေရှ်းတင်းခခံခမ်းခမ်းတူးထိုင်;၊ ပီခင်ဖော်ခမ်းယူး,တွခင်းဂါခင် ခင်းလေးဝင်းခခိုင်ခပ် ကခင်တိုက်းမီးပင်တိုက်းသိုက်းသိုဝ် ဖော်ကခင်ခခံတေကိတ်,ကွက်, ရှိုင်းဖှာ. 735 မေးဂေးဝတ်း ဂူခင်း လှိုင်တိုခင်းမခင်းပီခင် ခွမ်းပခင်း SN Power ကခင်လှိုင်ပွင်လိုင်းမိုင်းခေး,ဝုဂ်း ပီခင်လင်းခွင်၊ ထိုင်;ကခင်ခိုင်;သမို

ပီခင်ဗဟို တီးတူဂ် နှိုင်းဗဟို 60 မေးဂါးဝတ်း ဂူခင်းလူင်းတိုခင်းမခင်းပီခင် ခွမ်းပခီး Austria's Andritz Hydro GmbH မိုင်းကွတ်းထရီးယား (မိုင်းခင်းဂူခင်းယူခင်းရုပ်း) ငလးခွမ်းပခီး Japan's Kansai Electric Power Co. မိုင်းဂျပါခင်။

ဂမ်းသိုပ်,တွင်းထာမ်

လံးထမ်းကံး (ဗဟိုဂူခင်းလတ်းပင်ယွခင်းသူး) +95 (0)9-453-132-755

ခင်းလတ်းခမ်း (ဂူခင်းဝါခင်းတုးလူင်) +95 (0)9-262-108-062